
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
Referat bestyrelsesmøde d. 5/9-24 kl. 17.00-20.00 

 

1. Godkendelse af beslutningsreferat fra forrige møde  

- Bliver godkendt ved næste møde. 

 

2. Meddelelser fra skolelederen 

 

- Simon og Gitte har deltaget i møde for forpersoner og ledelsen 

- Der vil komme kursus/oplæg for skolebestyrelsen om bestyrelsens 

opgave, fast dato kommer senere. Men pt besluttet vil den være d. 26 

september. 

- Økonomi: orientering om Psykologs opsigelse, samt at der ikke 

genansættes grundet fremtidig økonomi. Der genansættes heller ikke 

i Niclas lærerstilling i udskolingen. Der ansættes generelt ikke før vi 

kender skolens fremtidige økonomi. 

 

 

3. Valg af forperson i bestyrelsen  

 

- Der udføres valg med de der er tilstede:  

Forperson: Simon 

Næstperson: Line 

Forpersonen informerer næstforperson med referater og lignende 

relevant viden. Samt laves dagsorden med begge personer. 

 

4. Drøftelse af høringsmateriale for buget 2025 

 

- Hvilke tilbud sammenlignes vi med? - andre skoler for 

udadreagerende elever? Er der andre kommunale skoler med vores 

profil at sammenligne med? 

- Sammenlignes vi med de andre skoler i kommunen? Eller andre 

skoler med udadreagerende elever? 

- hvorfor er ALLE specialtilbud ikke nævnt? (campus + og ung 

Ringsted) 

- hvorfor skal pengene hentes hos vores elever, ved tidligere indsats 

kan eleverne på Bifrost fremadrettet bedre indgå i samfund og almen 

skole. 

- Bliver vi sammenlignet med skoler der sender i private tilbud? 

- Hvordan indvirker det på vores børn?  -  historier om hvad vores tilbud 

hjælper børnene med og hvilken konsekvens mindre støtte i skolen vil 

have for dem. 
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 Side 2 af 2 

- Tale om skolens resultater, og hvordan vi pt kan hjælpe børnene. 

- Klasserne vil vokse og have færre ressourcer. 

- Pt vil vi fysisk ikke have mulighed for større klasser end 8 elever og 

der vil derfor ikke altid være mere end 1 personale i en klasse. 

- Arbejdsforhold for personalet 

- Tryghed for eleverne i kvalificeret og nok personale 

- Sikkerhed for både voksne og elever 

- Det vil være utrygt for eleverne hvis man grundet besparelsen ikke 

kan have fast personale omkring  

 

Svar på kørsel: 

Bekymring for skoleværing og urealistisk forventning til hvem der kan transportere 

sig selv. 

Beskrivelsen af værdien af kørslen: hvad får børnene ud af dette. Gode morgener, 

at komme godt og sikkert hjem selvom de ikke har mere overskud 

Forældre der kan komme på arbejde 

 

 

5. Begyndende snak om skærmpolitik 

 

-  Påbegyndt debat, men fortsættes på næste møde 

 

6. Begyndende snak om styrkelse af bestyrelsens arbejde ’ 

 

- - Videreføres til næste møde 

 

 

7. Punkter til næste møde 

 

-  

 

 

 

 


